

F

FOYAN DJOUDOM HERVÉ

Head of Treasury and ALM at Euroclear



France



© CRÉDIT PHOTO

Hervé FOYAN DJOUDOM is from Cameroon. It is in France that he pursues brilliant studies in financial mathematics. He graduated from Polytechnique in 1995, he obtained a DEA of Applied Mathematics and Probability in Finance from the Pierre and Marie Curie University (Paris VI Jussieu) in 1996 and in 1997 it is from the National School of Bridges and Pavement Option Economy Networks and Development he graduated.

Such an exemplary school career has aroused the desire of many companies. And it is Dexia who had the favors of the young Cameroonian. With a diploma just in his pocket, Hervé started his career in 1998 at Dexia France as a passive asset manager. It only took him six years before being promoted to the position of Director of Passive Asset Management at Dexia France in 2003. The three years spent in this position only confirm the competence of Hervé who is offered the general management of Dexia Ireland in Dublin, the platform dedicated to the holding of the Group's international and bond assets.

Back in France in 2010, Hervé held the position of Senior Management Advisor, particularly for issues related to disposals of non-strategic assets. A specialist in passive

asset management, an expert in financial markets and capital markets in particular, Hervé has been the head of the treasury and short-term financing department since 2014. 🌟

2014 - Head of Treasury & Short Term Finance Department

2006 - He is appointed Managing Director of Dexia Ireland

1998 - He joins the group Dexia

F

FOYAN DJOUDOM HERVÉ

Head of Treasury and ALM at Euroclear



France



© CRÉDIT PHOTO

Hervé FOYAN DJOUDOM est originaire du Cameroun. C'est en France qu'il poursuit de brillantes études en mathématiques financières. Il fait ses classes à Polytechnique en 1995, il obtient un DEA de Mathématiques et Probabilités appliquées à la Finance de l'Université Pierre et Marie Curie (Paris VI Jussieu) en 1996 et en 1997 c'est de l'École Nationale des Ponts et Chaussées Option Économie Réseaux et Aménagement qu'il sort diplômé.

Un parcours scolaire aussi exemplaire a suscité le désir de nombre d'entreprises. Et c'est Dexia qui a eu les faveurs du jeune Camerounais. Le diplôme tout juste en poche, Hervé démarre sa carrière en 1998 chez Dexia France comme Gestionnaire Actif Passif. Il ne lui aura fallu que six ans avant d'être promu en 2003 au poste de Directeur de la Gestion Actif Passif de Dexia France. Les trois années passées à ce poste ne font que confirmer la compétence d'Hervé qui se voit proposer la direction générale de Dexia Irlande à Dublin, la plateforme dédiée à la détention des actifs internationaux et obligataires du Groupe.

De retour en France en 2010, Hervé occupe la fonction de Conseiller à Direction Générale notamment pour les questions relatives aux cessions d'actifs non stratégiques.

Spécialiste de la gestion actif passif, expert des marchés financiers et des marchés de capitaux en particulier, Hervé est la tête depuis 2014 du département trésorerie et financement à court terme. 🌟

2014 - Il prend la direction du département Trésorerie et financement à court terme

2006 - Il est nommé Directeur Général de Dexia Irlande

1998 - Il rejoint le groupe Dexia